

## Circular No. (3) 2019

## تعميم رقم (3) لسنة 2019

Date: 10 February 2019

التاريخ: 10 فبراير 2019م

### To all Medical Devices Importers

### إلى جميع مستوردي الأجهزة الطبية

#### Sub: Medical Devices requests

#### الموضوع: طلبات الأجهزة والمستلزمات الطبية

The National Health Regulatory Authority would like to inform all medical devices importers and companies that, recently, that the number of import companies has been increased over the previous year. So pleased be informed that the approval process will take four weeks from the date of submission, you are kindly requested to obtaining pre-approval in sufficient time prior to importation.


تود الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية أن تحيط جميع شركات الأجهزة الطبية و المستوردين علماً بأنه نظراً لتزايد طلبات استيراد الأجهزة الطبية في الآونة الاخيرة، فإن المدة المحددة للبت في الطلبات بأنه سوف تستغرق مدة اربعة اسابيع من تاريخ التقديم على نظام (أفق) لذا نحث جميع الشركات على التقديم المسبق بمدة كافية قبل إستيراد أي شحنات.

Therefore, all medical devices companies and importers should start registration as soon as possible to avoid delaying in the importation process, since no fees are applied.

وعليه يجب على الشركات المستوردة البدء بالتسجيل في أسرع وقت لتفادي تأخير الاستيراد، حيث انه لن تحتسب اية رسوم في الوقت الحالي.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

هذا مالزم توضيحه ونشكركم على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.

  
الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة  
الرئيس التنفيذي